
Er all stråling farleg?

Kva meiner du?
Omsett av:

Eg er bekymra for 
antennetårnet fordi 
stråling er farleg. 

Det finst fleire typar 
stråling, og det er berre 
nokre av dei som er 
farlege.

Dersom røntgenstråler 
var farlege, ville dei ikkje 
bruka dei på sjukehus. 

Synleg lys er ein type 
stråling, så det kan 
ikkje vere farleg.




